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Sundhedsudvalget

Til:

Kopi til:

Dato:

Videnskabsministeren

Indenrigs- og sundhedsministeren

18. august 2010

I et kommende åbent samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende 

spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BF

Regeringen har tidligere afvist at udvide antallet af uddannelsespladser på 

Aalborg Universitet med den begrundelse, at man ikke vil uddanne til 

arbejdsløshed, men er det ikke netop udtryk for mangel på læger, når så 

mange borgere, selv i store byer som Aalborg, ikke kan få en praktiserende 

læge? 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand

Sundhedsudvalget 2009-10
SUU alm. del Samrådsspørgsmål BF
Offentligt


